
Vraag Babet Hendriks aan Wijkraad Binnenstad BLB 29-02-2020 
 
 
Beste Wout, 
  
Graag wil ik ons gesprek voortzetten over de fietsparkeerdeal Vughterstraat. Ik wil graag in 
samenwerking met BLB in contact komen met de bewoners van de Vughterstraat en samen 
met jullie en hen in gesprek gaan om te kijken hoe we ze gebruik kunnen laten maken van 
de Wolvenhoek. 
  
Wij willen graag nadrukkelijk plekken beschikbaar maken voor de bewoners en het 
gemakkelijk maken om te parkeren. Dit kunnen we bijvoorbeeld doen door hun fietsen te 
voorzien van een label waardoor ze makkelijker in en uit kunnen fietsen. Wij verwachten dat 
er dan nog steeds een stimulans bij moet om de bewoners te verleiden naar de bewaakte 
stalling te gaan. 
  
Hoor graag van je hoe we dit gesprek op kunnen pakken! 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Babet Hendriks 
 


